
FAU-møte Stenbråten skole 

Referat 

Dato: Tirsdag 04.06.24 

Tid: 19.00-20.30 

Sted: Stenbråten skole, Personalrommet 

Referent: Gunnhild Aas Strand 

Tilstede: Rektor Kjetil Syvderud 
FAU-representanter 1.-7. trinn 

 

Saksliste:  

1 Info og saker fra rektor Kjetil 

- 13.aug er plandag for AKS. 

- Det er tilsatt ny undervisningsinspektør og AKS-leder.  

- Skolen trenger en ny kontaktlærer på 1.trinn, de jobber med saken. 

- Det er 60 elever på kommende 1.trinn, 3 klasser.  

- Takene skal rehabiliteres i sommer. Det blir skråtak på paviljongene. Dette vil kanskje 

ta ca et halvt år. Noe av byggingen vil skje i undervisningstiden. Rektors erfaring er at 

disse bygningsarbeiderne er gode på HMS og kan å bygge rundt barn. 

 Spørsmål om luftkvalitet og varme. Det meldes om veldig varme klasserom på 

1.trinn, også på våren. Varme på i klasserom på 5.trinn for noen uker siden. Rektor 

skal sjekke det. 

- FAU-leder Steinar har vært på planleggingskveld med lærerne. Det ble spurt om felles 

aktiviteter. 5.trinn har årshjul for sosiale treff. Viser oppsummering fra lærerne. Vil ha 

innspill fra FAU også. 

- Klassetreff; Ulike erfaringer fra klassene, men mange klasser har treff. Det er ikke 

mulig for FAU-rep å sende skolemelding til alle i klassen. Vi må gå gjennom 

kontaktlærer. Samle erfaringer om hva som gir stort oppmøte på klassetreff. Greit for 

nye FAU-rep å få vite at Stenbråtenlekene er sommeravslutning. Det skal lages en 

sosial handlingsplan for skolen.  

 

Forslag fra FAU: kulturkveld (klesdrakter og mat),   

- Spørsmål om skjevfordeling mtp kjønn i klassene på 5.trinn. Klassene beholdes, men 

elevene blir delt i andre grupper i enkelte fag 4 dager i uka neste år. Det er ikke alltid 

en enkel løsning å dele inn i nye klasser.  

- Spørsmål om handlingsplan mot mobbing. Dette blir del av en sosial handlingsplan.  

 

 

2 Godkjenning av innkalling og referat 

- Godkjent 



3 Runde rundt bordet. FAU-representantene sitter trinnvis 

- 1.trinn har allerede utfordringer med språkbruk. 4.trinn har hatt det på foreldremøte, 

gode erfaringer, men mye jobb i forkant. Hvordan kan dette samkjøres og sikres at 

erfaringer gis videre? Temauke? Sosial kompetanse. 

 

4 Oppsummering fra FAU – leder / styret  

Kort oppdatering om hva Steinar og resten av styret har gjort siden sist.  

- Steinar har vært på PU-tid (Pedagogisk Utviklings-tid) på skolen.   

- Inger-Olaug og Steinar har vært på KLEMS-samarbeid med ledelsen fra de andre 

skolene, en fra moskeen og ei fra bydelen. Tema: Hvordan gjøre nærmiljøet sikkert 

for barn og unge? (KLEMS: Klemetsrud, Loftsrud, Mortensrud og Stenbråten skoler.) 

- Steinar og rektor har hatt flere møter om samarbeidet. 

 

5 Valg til Driftsstyret ved Stenbråten skole  

- Vi velger nye representanter til Driftsstyret, slik at vi slipper å få det for travelt med 

dette på høsten.  

- Rune Jordet innleder om hva Driftsstyret gjør. 

- Vi har to representanter. Nytt forslag er at de alternerer, slik at ikke begge blir valgt 

for samme to år. Forslag om å velge en representant for ett år og en for to år, dette 

bør inn i vedtektene. Begge representantene kan stille videre om ønskelig, men 

slipper gjerne andre til. Tre vara-rep. Vi foretar valget i dag og tar vedtektsendring på 

høsten.  Begge representantene blir gjenvalgt. Vara-rep velges til høsten, samtidig 

med andre poster i FAU (sekretær, nestleder ++). 

 

6 Kafè på Stenbråtenlekene?  

På forrige møte fattet vi en prinsipiell beslutning om at vi kan ha salg av kaffe og kaker til 

inntekt for FAU på slike arrangementer. Skal vi gjøre det på Stenbråtenlekene (torsdag 

13.juni)? 

- 7.trinn er ikke med, de har egen avslutning. (Ingen FAU-rep fra 7.trinn stiller.) 

- Man kan evt selge kun kaffe? 

- På sikt må vi ha inntekter til FAU, men fremover må vi være mer i forkant for å få 

arrangert dette. 

- Vi sikrer at alle får is, slik at det ikke blir ulikt at noen klasser får kake og andre ikke. 

- FAU har fremdeles kontantkasse, trengs dette lenger? (Det tar vi på et senere 

tidspunkt.) 

- KONKLUSJON: Ingen kafe på årets Stenbråtenlekene.  

 

  



7 Hjertesone 

Trygg trafikk har et program som heter Hjertesone. Flere Osloskoler er allerede 

«sertifiserte», og rektor mener dette er aktuelt for vår skole også.  

Vi ønsker å bli hjertesone-skole. 

Hjertesone - tryggere skolevei - Trygg Trafikk 

 

Ventende saker (som ikke ble prioritert til dette møtet, men som skal behandles snarlig):  

- Kartlegging av eventuelle felles temaer på tvers av klasser som bør løftes i FAU / til 

ledelsen  

- Natteravnordningen  

- Opplæring til nye FAU – medlemmer  

- Diskusjon om form, innhold, frekvens og lengde på FAU – møtene  

 

https://www.tryggtrafikk.no/barnehage-og-skole/hjertesone-tryggere-skolevei/

